
 
 
 
Aan de leden van de commissie SaZa 

t.a.v. dhr. J. van Eerde 
commissiegriffier. 
 

Leden van de commissie SaZa, 

Stichting Leergeld wil voorop stellen dat zij blij is dat alsnog de mogelijkheid wordt geboden met een 

schriftelijke reactie te komen voorafgaand aan het debat op 3 april a.s. De strakke planning maakt dat 

het echter lastig is voor Leergeld om te komen tot een afgewogen oordeel. Toch willen wij u een 

aantal opmerkingen voorleggen.  

Allereerst is Leergeld van mening dat er veel gezinnen zijn die net iets meer te besteden hebben dan 

de 120% van de bijstandsnorm. Juist deze gezinnen hebben het uitermate lastig door de sterk 

gestegen kosten van levensonderhoud. Dat maakt dat ook voor deze gezinnen grote uitgaven voor de 

kinderen bijna niet zijn op te brengen. Denk aan uitgaven voor een fiets, laptop of sportvereniging.  

Stichting Leergeld pleit dan ook voor een verhoging tot 130% van de bijstandsnorm. Dat geeft meer 

financiële ruimte voor gezinnen net boven de 120 procentnorm. Een verdere verhoging is vooraleerst 

niet noodzakelijk. Wij denken dat gezinnen boven de 130% van de bijstandsnorm met goede 

budgettering in de meeste gevallen de financiële ruimte kunnen vinden voor de grotere uitgaven.   

Een systeem met een verruiming naar 150% van de bijstandsnorm met een staffel is voor Leergeld 

niet werkbaar. De regelgeving zal dan veel complexer worden. Leergeld zal dan bij de toepassing van 

onze criteria rekening moeten houden met meerdere factoren om de juiste trede te bepalen met de 

daarbij behorende rechten. En omdat we werken in twee gemeenten zullen de onderlinge verschillen 

in afhandeling van de aanvragen in Heerenveen en Weststellingwerf zichtbaar groter worden.     

In ieder geval is duidelijk dat bij welke verruiming dan ook, Leergeld niet zal uitkomen met het 

huidige budget. Meer gezinnen met kinderen dan nu zullen een beroep op Leergeld doen en mocht 

dit niet of slechts gedeeltelijk gecompenseerd kunnen worden dan zullen we niet iedere aanvraag 

meer kunnen afhandelen en vervelende keuzes moeten maken. 

Wij wensen de leden van de commissie wijsheid en een goed debat toe. 

 
Met vriendelijke groeten, 

Djimmer Petrusma 

Voorzitter Stichting Leergeld Heerenveen e.o.  

 

 


